



EXTERIOR
COLORS

CAPACITY: **20kg 10kg**



COPOL POLYFAS



POLYFAS is a high-quality, acrylic-based facade paint. It has good adhesion to the substrate, excellent covering power, vapor permeability, water repellency and resistance to atmospheric influences and UV radiation. It is used for the protection and decoration of external and internal surfaces made of: concrete, extended plaster, aerated concrete, asbestos-cement, etc. It is not recommended for painting fresh, not yet carbonized limestone and lime-cement surfaces (min. 28 days).

HOW TO USE: The surface must be: dry, load-bearing, clean and free of weakly bonded parts, dust, water-soluble salts, grease and other impurities. The old paint, which is not well bound, is mechanically removed. Before painting, the surface should be impregnated with a suitable substrate, depending on the condition of the surface. POLYFAS is applied by brush, roller or spray machine, in two covering layers. The paint can be diluted with water up to 15%. The second layer is applied after 6 hours, i.e. on the previously dried coating.

OPERATING TEMPERATURE: The optimal operating temperature is from +10°C to +30°C. It must not be used below +5°C, as well as in strong sun, wind, fog and rain.

CONSUMPTION: 175-300ml/m² in two layers, depending on the roughness and absorbency of the substrate.

SHELF LIFE AND STORAGE: 18 months from the production date indicated on the packaging. To be stored in the original, well-closed and undamaged packaging, at a temperature of +5°C to +25°C, protected from direct sunlight. **IT MUST NOT FREEZE.**



POLYFAS ist eine hochwertige Fassadenfarbe auf Acrylbasis. Es weist eine gute Haftung auf dem Untergrund, eine hervorragende Deckkraft, Dampfdurchlässigkeit, Wasserbeständigkeit sowie Beständigkeit gegen Witterungseinflüsse und UV-Strahlung auf. Es wird zum Schutz und zur Dekoration von Außen- und Innenflächen aus Beton, Blähputz, Porenbeton, Asbestzement usw. verwendet. Es wird nicht zum Streichen von Kalksteinoberflächen und frischem Kalkzement empfohlen, der noch nicht verkohlt ist (mindestens 28 Tage).

ANWENDUNG: Der Untergrund muss trocken, tragfähig, sauber und frei von losen Teilen, Staub, wasserlöslichen Salzen, Fett und anderen Verunreinigungen sein. Altlacke, die nicht gut haften, werden mechanisch entfernt. Vor dem Lackieren muss die Oberfläche je nach Untergrundbeschaffenheit mit einem geeigneten Untergrund beschichtet werden. POLYFAS wird mit Pinsel, Rolle oder Spritzgerät in zwei deckenden Schichten aufgetragen. Die Farbe kann mit Wasser bis zu 15 % verdünnt werden. Die zweite Schicht wird nach 6 Stunden aufgetragen, also auf die zuvor getrocknete Schicht.

EINSATZTEMPERATUR: Die optimale Einsatztemperatur liegt zwischen +10°C und +30°C. Es sollte nicht unter +5°C sowie bei starker Sonne, Wind, Nebel und Regen verwendet werden.

VERBRAUCH: 175-300 ml/m² in zwei Schichten, je nach Rauheit und Saugfähigkeit des Untergrundes.

HALTBARKEIT UND LAGERUNG: 18 Monate ab dem auf der Verpackung angegebenen Produktionsdatum. In der Originalverpackung, gut verschlossen und unbeschädigt, bei einer Temperatur von +5°C bis +25°C, vor direkter Sonneneinstrahlung geschützt lagern. **ES SOLLTE NICHT EINFRIEREN.**

